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Trafikudvalget har i brev af 16. april 2007 stillet mig følgende spørgsmål 476 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål nr. 476: 

 

"Har ministeren en smertegrænse for, hvor mange passagerer trafikselskaberne 

kan tåle at miste?" 

Svar: 

 

Jeg mener det er vigtigt, at hele den kollektive trafik fortsat udvikles – herun-

der også trafikselskabernes busruter – og dermed udgør et godt alternativ til bil 

og fly. Jeg mener dog, at det skal være op til den enkelte selv at vælge den 

transportform, der giver den enkelte flest fordele. 

Så længe der lægges et stor arbejde i at udvikle den kollektive trafik, er det min 

overbevisning, at det ikke giver mening at tale om nogen smertegrænse for an-

tallet af passagerer i trafikselskaberne eller i resten af den kollektive trafik. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Carina Christensen 


